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CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE TRÀNSITS - ACTA DE LA
SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 7 DE MARÇ DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE TRÀNSITS - ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA DEL DIA 7 DE
MARZO DE 2024

Mijançant sessió   presencial i telemática es reunieix en sessió ordinaria el Consell de
Tránsits a les 18.35 h , sota la presidencia de Carlos Luis  Mundina Gómez  i la assitencia dels
vocals de la Junta, del grup Popular, Francesc Sanchis Laborda , Esther Guitiérrez López y Pablo
Penella Baixauli, del grup Compromís Miguel Navarro Navarro Marío Villalba Ramada, del grup
PSPV- PSOE,  Mª Angeles Pérez Gullamón;  y del grup VOX, Raquel Ramos Marzal. Actuant
com a secretari Francisco Martin.

Assiteixen a la reunió els regidors del Ajuntament Ferran Puchades Vila, Sergi Campillo
Fernandez i Maria Pérez Herreno.
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1 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Lectura i aprovació de l'acta de la sessió anterior
Lectura y aprobación del acta de la sesión anterior

Intervé el vocal del Grup municipal Compromis Miguel Navarro per a manifestar que
s'abstindran ja que la interpretació realitzada per a concedir el vot a la Presidència vulnera la
proporcionalitat en la representació dels vocals en el Consell.

Intervé el vocal del Grup Municipal Popular Francesc Sanchis per a aclarir que l'acta
arreplega el que es va produir en la sessió, i es pot estar d'acord o no amb el que va a passar, però
l'acta reflectix només això.

Intervé la Presidència per a preguntar si s'entén que l'acta reflectix el que va succeir, sense
afegir o modificar res.

Se sotmet a aprovació l'acta de la sessió de 23 de gener de 2024 que és aprovada per cinc
vots a favor( Grup Popular, VOX i Presidència) i tres abstencions (Compromis i Grup Socialista).

2 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Proposta de cambi de demoninació dels Grups de Treball
Propuesta de cambio denominación Grupos de Trabajo

Presa la paraula la Presidència per a proposar el canvi de denominació del Grup de Treball
de Medi Ambient, Jardins i Salut tal com es va aprovar en la sessió anterior per, Grup de treball
d'Ocupació, Família i Parcs i Jardins per a  adequar-ho a la distribució de grups que existix a
l'Ajuntament.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la modificació que és aprovada per cinc vots a favor (Grup Popular,
VOX i Presidència) i tres abstencions ( Compromis i Grup Socialista).

3 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Informe activitats dels Grups de Treball. Aprovació Pressupostos 2024
Informe actividades de los Grupos de Trabajo. Aprobación Presupuestos 2024

La Presidencia da la palabra a los diferentes grupo de trabajo, empezando por el Grupo de
Urbanismo, Seguridad, Movilidad, Comercio e Inversiones en el cual interviene el vocal del
Grupo Municipal Popular Pablo Penella, en sustitución del coordinador manifestando que no se
ha aprobado ningun presupuesto , pero si trabajar en problematicas del distrito, trabajando en
ellas y buscando soluciones reales.
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Interviene la vocal del Grupo Municipal Socialista María Angeles Pérez para manifestar su
extrañeza con que el grupo no lleve ninguna actividad para aprobar en este Consell, debiendose
de haber reunido con las posibles entidades que pudieran llevar propuestas, por lo que no
entiende por que se trae al Consell.

Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Mario Villalva que manifesta que els
grups de treball són espais oberts a totes les associacions, entitats i veïns del districte pel que
totes les decisions d'activitats i pressupostos han de ser acordades per consens, i no sols pels
coordinadors que només representen al seu grup polític.

Interviene el vocal del Grupo Municipal Popular, Plablo Penella para aclarar que algunas
de las propuestas presentadas eran necesidades del distrito y no propuestas de actividades
concretas, que se comentó se tramitaran a traves de las Concejalías del Ayuntamiento para buscar
soluciones reales, pero se podrían presentar otras actividades, aunque el objetivo del grupo es
tratar y trabajar problematicas del Distrito.

Toma la palabra la Coordinadora del Grupo de Cultura, Deportes y Bienestar Social Esther
Gurierrez que informa de la reunión del 21 de febrero, con muchisima afluencia, y se ha estado
trabajando con las propuestas que se han realizado, y aun con un presupuesto limitado se ha
decidido atender todas las presentadas, si cumplian dos requisitos mínimos, que estubieran por
escrito y presupuestadas. Esto ha supuesto reducir el dinero asignado a las actividades
solicitadas, tanto de este año como de otros años. Pasa a comunicar las actividades y sus cuantias,
que siempre pueden sufrir alguna modificación a la hora de la contratación, pero de las cuales se
daría cuenta al grupo y al Consell. Se compromete a reunir el grupo cada trimestre para seguir el
curso de las actividades:

.- Semana Cultura Campanar....................................................................................1.800,00

.- Semana Cultural Benicalap...................................................................................1.800,00

.- Semana Cultural San Antonio Zaidia...................................................................1.800,00

.- Jornada Intercultural Orriols................................................................................1.800,00

.-Mostra Tabal i Dolçaina- Cant estil.......................................................................2.000,00

.-Mostra de Cors......................................................................................................3.000,00

.-Mostra de Bandes..................................................................................................7.300,00

.- Gayano Women´s.................................................................................................1.200,00

.-Ilustres....................................................................................................................700,00

.-Mostra de Dances...................................................................................................700,00

.-Parada Mora...........................................................................................................700,00
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.-Deporte Social.......................................................................................................740,00

.- Taller Abalorios mundo Creativo.....................................................................     400,00

.- Timbals..................................................................................................................400,00

.- TOTAL.............................................................................................................24.340,00

Intervé el vocal del Grup municipal Compromis Miguel Navarro per a demanar que
s'haguera tingut accés als pressupostos abans de la reunió, no estan en contra d'ells però haurien
d'haver sigut debatuts amb les entitats i que hagueren participat en el repartiment definitiu, com
altres anys.

Interviene la vocal del Grupo Municipal Socialista María Angeles Pérez  coincide con la
anterior intervención, el grupo de trabajo se debería haber reunido de nuevo antes del Consell
para acordar la dotación definitiva de cada actividad, y una vez aprobado por el grupo ya traerlo
al Consell.

Interviene la vocal del Grupo municipal Popular Esther Gurierrez para explicar la premura
para aprobar estos presupuestos este año y poder empezar a trabajar ya. Y tambien informa que
se tiene intención de regular el funcionamiento de los grupos de trabajo acordando normas, cosa
que no se ha hecho hasta ahora. Desea que el próximo año no ocurra lo mismo.

Se sotmet a votació el pressupost del Grup de Cultura que és aprovat amb cinc vots a
favor( Grup Popular, VOX i presidència) , un en contra ( Grup Socialista) i dos abstencions (
Compromis).

Toma la palabra la Coordinadora del grupo de trabajo de Empleo, Familia y Parques y
Jardines, vocal del grupo municipal VOX,   Raquel Ramos y da cuenta de las actividades
propuestas:

.- Talleres para Mayores sobre estafas..........................................................1.000,00

.-Talleres para personas mayores Orriols......................................................1.000,00

.-San antonio Zaidia, Exposición fotos antiguas..............................................485,00

.-Taller Re-conocimiento El Huerto.................................................................500,00

TOTAL...........................................................................................................2.985,00

Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Miguel Navarro per a repetir les critiques
al procés d'assignació de les quantitats i espera que l'any que ve puguen les entitats participar en
este. Res a dir en contra de les activitats proposades, ni tampoc que estiguen mal repartides.

Se sotmet a votació el pressupost del Grup d'Ocupació, Família i Parcs i Jardins, que és
aprovat amb cinc vots a favor( Grup Popular, VOX i presidència) , un en contra ( Grup
Socialista) i dos abstencions ( Compromis).
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4 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Nomenament representant en el Consell de Turisme de la Ciutat de València
Nombramiento representante en el Consell de Turisme de la Ciudad de Valencia

Presa la paraula la presidència per a proposar com a representant del Consell de Transits en
el Consell de Turisme de la Ciutat de València a Carlos Picazo Serra.

Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Miguel Navarro que manifesta que segun
l'article 6 del Reglament del Consell de Turisme de València, establix que per cada Junta
municipal es triarà un/a representant del grup d’activitat comercial i/o turisme que ha de ser
representant d’una associació amb treball en l’àmbit de demarcació de la junta i estar inscrita en
el Registre d’Entitats de l’Ajuntament. Pel que entén que hauria d'haver-se discutit en el grup de
treball, i que no tot ha de ser decidit pels Coordinadors

Intervé la Presidència per a aclarir que la persona proposada complix amb tots els requisits
establits en el Reglament del Consell de Turisme

5 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000026-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Socialista sobre Campanar Universitat Popular
Moción presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre Campanar Universidad Popular

MARIA PEREZ HERRERO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

MOCIÓN QUE PRESENTA LA VOCAL Mª ÁNGELES PÉREZ GUILLAMÓN
CON DNI 19.457.106-A A LA JUNTA MUNICIPAL DE TRANSITS, EN SU NOMBRE Y
EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA

 

El barrio de Campanar presenta una carencia de dotaciones públicas culturales. En los
últimos años se ha trabajado para desarrollar proyectos de mejoraran esta falta de espacios, como
por ejemplo el de un nuevo centro de la Universidad Popular en el barrio

En el año 2023 el Ayto de València adquirió un edificio de cerca de mil metros cuadrados
en la esquina de las calles Escultor García Mas y Pare Muedra, con una inversión de más de
1.2M€. Este nuevo centro tenía previsto iniciar su actividad en el curso 2024-2025.

Estaba previsto que el centro contara con 2 aulas de 50 metros cuadrados para actividades
como Cultura General, Valenciano o Informática. También dispondría de 2 aulas taller para
clases de pintura o cerámica de 80 metros cuadrados cada una. Además se consideraba espacio
para una sala polivalente de 160 metros cuadrados en la que se podrían llevar a cabo las
actividades de baile, gimnasia o yoga y un despacho de atención al público y oficinas



CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE TRÀNSITS - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 7 DE MARÇ
DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE TRÀNSITS - ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA DE 7
DE MARZO DE 2024

6

Asimismo, se trabajó en la planificación de nuevas dotaciones en el plan Especial de
Campanar que se encuentra en tramitación. El mismo prevé una parcela dotacional en el solar de
las calles Maestro Rodrigo y Mestre Bagant con el objetivo de destinarla a un futuro centro
cultural que incluya una biblioteca, dado que la actual se ha quedado pequeña para el conjunto
del barrio.

 

Por lo expuesto, se proponen los siguientes puntos de acuerdo

1. Continuar el proyecto de Universidad Popular en el barrio de Campanar iniciado
en la anterior legislatura con la compra de los locales en la esquina de las calles Escultor
García Mas y Pare Muedra habilitando los locales con las actuaciones que sean necesarias
para su puesta en funcionamiento para el curso 24-25, tal y como estaba previsto.

2 . Iniciar un proceso participativo para decidir sobre los usos que debe albergar el
futuro centro cultural, ya contemplado en el planeamiento en trámite, además de la
biblioteca.

DEBAT

Interviene la vocal del Grupo municipal Socialista María Ángeles Pérez que pasa a leer la
moción presentada 

Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Mario Villalba, que manifesta el seu vot a
favor ja que eixe immoble va ser comprat en l'anterior legislatura per impuls de la seua regidora
Isabel Lozano per a donar resposta a una reivindicació veïnal històrica. Respecte al 2n punt estan
d'acord amb qualsevol iniciativa que pose en valor la participació veïnal i busque que la
ciutadania coparticipe en la gestió. Amb l'adquisició d'este local es pretenia completar el mapa de
de la ciutat d'universitats populars, espai intergeneracional de trobada , amb 50 activitats
diferents en cada curs. Entre els dos objectiu principals de les universitats populars es troben
aproximar la cultura als veïns i fomentar la participació ciutadana.

Interviene la vocal del Grupo Municipal VOX Raquel Ramos para manifestar que
actualmente el local de la esquina de las calles Escultor García Mas y Pare Muedra está adscrito a
las Concejalías de Servicios Sociales y a la Universidad Popular, que anteriormente estaban en la
misma Delegación, pero que con el cambio de gobierno, se han diferenciado. Propone la
siguiente propuesta alternativa:

"Una vez que quede aclarada la situación , se iniciaran los trámites para poner en
funcionamiento un centro de la Universidad Popular en Campanar".

Interviene la vocal del Grupo Municipal Socialista  María Ángeles Pérez para preguntar si
su propuesta ha sido aceptada, y en todo caso pregunta si hay algun plazo de tiempo para su
apertura.
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Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Miguel Navarro per a manifestar la seua
alegria que hi haja continuïtat en la gestió i que es vaja a donar compliment a una reivindicació
veïnal, per la qual cosa votaran a favor.

Contesta la vocal del Grupo Municipal VOX para informar que la moción alternativa es
diferente y que respecto a los plazo no tiene mas información, ya que el asunto está en manos de
los técnicos municipales, pero en el momento se sepa algo se informará.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció alternativa presenta que és aprovada per unanimitat, per la
qual cosa decau la moció presentada pel grup municipal Socialista.

 

 

6 RESULTAT / : NO APROVAT / RESULTADO NO APROBADO
EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000026-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Socialista sobre Zaidia Centre de Salut
Moción presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre Zaidia Centro de Salud

MARIA PEREZ HERRERO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

MOCIÓN QUE PRESENTA LA VOCAL Mª ÁNGELES PÉREZ GUILLAMÓN
CON DNI 19.457.106-A A LA JUNTA MUNICIPAL DE TRANSITS, EN SU NOMBRE Y
EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA

El Centro de Salud Just Ramírez se encuentra a unos 1.500m de distancia de las nuevas
instalaciones previstas, ubicadas en la antigua Fe, encontrándose zonas del barrio a más 2.000m;
lo que supone un serio problema para un número muy importante de pacientes de avanzada edad
y con poca o nula movilidad.

El cierre del Centro de Salud Just Ramírez, donde se presta atención sanitaria a más de
20.000 personas impediría mantener un servicio de proximidad tal y como reclaman los vecinos
y vecinas del entorno, alejando la sanidad primaria del barrio de Tormos, dificultando o
imposibilitando en algunos casos por las limitaciones en la movilidad, la atención cercana y de
calidad que el vecindario merece.

El futuro complejo sanitario “Ernest Lluch” tiene previsto centralizar la atención de
especialidades de esta zona y mejorar las instalaciones de determinados centro de atención
primaria, sin que todo ello sea incompatible, con un servicio auxiliar de proximidad en los
barrios más alejados, como es el de Tormos.

Por lo expuesto, se propone el siguiente punto de acuerdo:
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1.  Instar a la GVA a dar servicio sanitario con un nuevo centro de salud auxiliar que
complemente al nuevo centro de salud previsto “Ernest Lluch” y mantener así la
proximidad de los servicios básicos sanitarios en el barrio de Tormos y evitar grandes
desplazamientos para personas mayores y con movilidad reducida una vez se traslade el
actual.

DEBAT

Interviene la Presidencia para comunicar antes del debate de la moción, que se ha
presentado una petición de palabra de la Asociación Vecinal de Zaidía para intervenir en este
punto, pero se ha presentado fuera de plazo ( Disposición adicional Primera Reglamento
Orgábnico del Pleno, establece un plazo hasta   las 14:00 horas del día   hábil anterior a la
celebración de la sesión), por lo que lamenta no poder darles la palabra en este momento. Pero
como a diferencia del Pleno , aqui en los consejos de distrito, existe un punto de intervenciones
vecinales, les invita a realizar su intervención de 5 mimutos en ese momento. 

Interviene la vocal el Grupo Municipal Socialista María Ángeles Pérez que procede a leer
la moción presentada.

Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Miguel Navarro per a manifestar que
votaran a favor de la moció, ja que formava part del seu programa electoral, i es proposava sobre
un solar de 1.500 m² municipal, on es podria realitzar un edifici de 4 a 6 plantes, amb un
pressupost de 2,2 milions d'euros.

Interviene la vocal del Grupo Municiapl VOX Raquel Ramos que manifiesta que dado que
los centros de salud no son de competencia municipal y disponiendo el Partido Socialista de
grupo en las Cortes Valencianas para poder instar a la Generalitat Valencina sobre dicho servicio
sanitario, se vota en contra de la moción presentada.

Interviene la vocal el Grupo Municipal Socialista María Ángeles Pérez que defiende la
necesidad de dicho edificio auxiliar para acercar los servicios sanitariosa la ciudadanía y esto se
ha hecho en muchas ocasiones, no entiende como teniendo espacio disponible no se promuebe ,
ya que considera que la Consellería de Sanidad  lo vería favorablemente.

Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Miguel Navarro que  s'aclarisca que el que
s'està demanant és cedir el solar perquè la Generalitat instal·le un ambulatori, que clar, hauria de
construir la Conselleria de Sanitat.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció presentada pel Grup Municipal Socialista que és rebutjada
amb tres vots a favor (Compromis i Grup Socialista) i cinc en contra (VOX, Grup Popular i
Presidència).
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1.  

2.  

3.  

7 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 8
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Compromis sobre soterrani CEIP*Lluis Braile i IES El
Clot
Moción presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre sotano CEIP Lluis Braile y IES
El Clot

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Soterrani CEIP Lluís Braile i IES el Clot

 

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I LA VOCAL PATRICIA EDITH CARRIZO LOZANO, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE TRÀNSITS

 

Baix el CEIP professor Lluís Braile i l’IES el Clot, ubicats al barri de Tormos, es va
construir, al mateix temps que els dos edificis educatius, un pàrquing, de titularitat municipal,
que mai no s’ha fet servir com a pàrquing. Aquest soterrani, pel que sembla, no rep cap tipus de
manteniment ni neteja per part de l’Ajuntament ni tampoc pot usar-se per part dels centres
educatius perquè no està cedit a la Conselleria d’Educació.

Les AFA dels dos centres educatius posen de manifest la manca d’instal·lacions en els
propis centres, tant necessàries com gimnàs, sala d’actes, aula d’art, etc. i entenen que este
soterrani és un espai d’oportunitat per poder dur a terme totes estes instal·lacions.

És per això que, des del grup Compromís presentem les següents propostes d’acord:

Que l’Ajuntament de València intervinga, de manera immediata, en el soterrani de la seua
propietat i faça les intervencions necessàries de neteja i manteniment.
Que l’Ajuntament de València inste a la Conselleria d’Educació a encetar un procés
participatiu amb les AFA i les entitats veïnals per decidir els usos que siguen adequats per
a les característiques del soterrani.
Que l’Ajuntament inicie els tràmits necessaris per cedir el soterrani de la seua propietat a la
Conselleria d’Educació perquè esta puga dur a terme les intervencions necessàries per
dotar als centres educatius de les instal·lacions que, de manera consensuada, s’hagen
detallat en el procés participatiu.

DEBAT
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Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Miguel Navarro que procedix a llegir les
propostes d'acord de la moció presentada.

Interviene la vocal del Grupo Municipal Socialista María Ángeles Pérez que manifiesta
que no estan de acuerdo con una de las propuestas, relativa a la cesión del inmueble a la
Consellería de Educación ( tercer apartado), por lo que se abstendran en la votación.

Interviene el vocal del Grupo Municipal Popular Pablo Penella para proponer una moción
alternativa, según se informa desde el Servicio de Patrimonio se está llevando a cabo con la
Conselleria el proceso de regulación patriminial del sotano de ambos centros   toda vez que
ocupan una misma parcela educativa, con una planta sotano que comprende toda la manzana. El
proceso debe conducir a la individualización de los espacios ocupados por el CEIP professor
Lluís Braile i l’IES el Clot, así como a clarificar la utilización del sótano." Mientras se finaliza
este proceso, el Ayuntamiento va a seguir realizando las intervenciones de limpieza preventiva y
mantenimiento. 

La moción alternativa es:
"Esperar a que por el Servicio de Patrimonio se finalice el proceso de regularización

patrimonial de toda la parcela educativa, incluido el sotano".
Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Miguel Navarro, per a demanar aclariment

sobre l'alternativa, primer s'espera, però després quan quede clar la propietat municipal, que es
proposa, hi ha alguna iniciativa per a donar usos a eixa propietat municipal o instar la Conselleria
perquè realitze obres?. Com no queda clar, manifesta que no accepten la moció alternativa.
D'altra banda aclarix que no es proposa cedir la titularitat de l'immoble sinó permetre que la
Conselleria d'Educació puga realitzar obres.

Interviene la vocal del Grupo Municipal Socialista María Ángeles Pérez para preguntar si
se pretende realizar un proceso participativo para decidir los usos futuros.

Contesta el vocal del Grupo Municipal Popular Pablo Penella que hay que esperar a que se
finalice la regulación y entonces ya se escucharan propuestas y necesidades, mientras tanto se
seguirán realizando los servicios de limpieza y mantenimiento.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció alternativa que és aprovada amb cinc vots a favor ( Grup
Popular, VOX i Presidència) i tres en contra (Compromis i Grup Socialista) pel que decau la
moció presentada pel Grup Municipal Compromis.

 

8 RESULTAT / : NO APROVAT / RESULTADO NO APROBADO
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 7
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Compromis sobre Habitatges d'ús turístic en els barris de
la Junta municipal de Trànsits.
Moción presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre Viviendas de uso turístico en los
barrios de la Junta municipal de Tránsitos.

FERRAN PUCHADES VILA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I LA VOCAL PATRICIA EDITH CARRIZO LOZANO, EN EL
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SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE TRÀNSITS

 

La ciutat de València, durant els darrers anys, s’ha incorporat al grup de ciutats europees
amb una forta oferta turística, afegint a les pernoctacions tradicionals de l’hostaleria altres
possibilitats com ara el lloguer de vivendes d’ús turístic, que estan suposant una modificació
substancial de la vida quotidiana dels nostres barris, condicionant la seua fesomia i estructura
econòmica d’una manera insostenible, limitant l’oferta residencial i actuant com a eix
determinant de l’increment del cost de l’accés a la vivenda, tant de lloguer com de venda.

Els primers moviments d’extensió de l’aparició de la nova oferta de vivendes d’ús turístic
publicitat a través de plataformes que operaven darrere un fictici ús col·laboratiu, es varen
desenvolupar als barris del districte de Ciutat Vella i de manera incipient als barris del Cabanyal i
Malva-rosa. Però en un curt espai de temps la taca d’oli ja abasta a molts dels districtes de la
nostra ciutat.

Durant els últims mesos este procés està experimentant una augment dramàtic fins al punt
d’haver acabat pràcticament amb el mercat de lloguer residencial a la pràctica totalitat dels barris
i els pobles de València, mentre que el mercat de compra-venda està fortament condicionat per
l’entrada de capitals especulatius foranis que competeixen amb els particulars forçant a l’alça els
preus anorreant les expectatives de joves i famílies d’aconseguir una vivenda digna a la seua
ciutat. Inclús els i les joves estudiants que per milers acull la nostra ciutat, han vist com, d’un
curs al següent, s’han duplicat els preus del mercat del lloguer temporal.

La publicació de la Llei del dret a la vivenda 12/23 de 24 de maig ha introduït una sèrie de
mesures per tal de facilitar l’exercici del dret a la vivenda, però ha obviat qualsevol possible
regulació d’este nou fenomen dels apartaments turístics i no ha facilitat a les administracions
locals un instrument preceptiu deixant-la a l’arbitri de cada corporació.

Este fenomen està present a l’agenda política del present mandat des del minut zero. Així,
l’alcaldessa ha manifestat que en esta qüestió hem de partir de zero i parlar amb els agents
socials, econòmics, experts i veïnat.

Al Consell Municipal de Turisme, la regidora senyora Llobet va informar que, primer calia
fer una fotografia de la realitat, després un diagnòstic, seguit d’una consulta a persones expertes i
per fi, prendre determinacions.

També s’han succeït anuncis de plans d’inspecció per a perseguir els apartaments il·legals,
formació a la Policia Local o l’inici de la redacció de l’ordenança sobre apartaments turístics,
però d’altra banda s’ha proclamat una relaxació dels controls administratius en la concessió de
llicències.

La realitat és que als barris que conformen la Junta de Districte de Trànsits, segons les
dades publicades en l’oficina d’estadística de l’Ajuntament de València, el nombre d’apartaments
turístics fluctua al voltant de 525, però en la pàgina de vísit València, que recull les dades
publicades per les diferents plataformes, arriben fins al voltant de de 650 apartaments. I tot això
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sense tindre en compte tots els apartaments que no formen part de les estadístiques perquè no
estan incorporats a cap registre i no són legals.

Als apartaments actuals es suma una plaga d’obres en baixos, on abans es desenvolupava
activitat comercial de barri i que ara s’estan adequant per obrir nous apartaments turístics.

A este ritme, quan el govern municipal estiga preparat per proposar una regulació estable,
València serà un gegantesc apartament turístic.

Esta és una qüestió en la qual ens juguem el futur dels nostres barris. Estem parlant del dret
a l’accés a una vivenda digna i de la necessitat de tindre uns barris ben vius, amb comerç de
proximitat i amb espais de convivència.

El diagnòstic està fet, les mesures en gran part són compartides per les grans forces
polítiques d’este Ajuntament i així ho manifestaren els seus líders durant la darrera campanya
electoral: cal una regulació del fenomen dels apartaments turístics i per a això hem d’escoltar,
reflexionar i negociar un acord amb un horitzó temporal raonable però tangible.

Al nostre abast queda la normativa urbanística que ha de regular, orientar, definir i limitar
si és necessari, l’apertura i control dels allotjaments definits com vivendes de lloguer d’ús turístic
i hem d’acometre sense dilacions els canvis necessaris per tal de donar resposta a les demandes
ciutadanes en aquest sentit.

És per tots aquests motius, que es proposa que s’adopten els següents acords:

 

PRIMER.- Que es procedisca de manera immediata a iniciar l’expedient adient per tal de
modificar les normes urbanístiques que facen possible la definició, regulació i limitació, si escau,
de les vivendes de lloguer d’ús turístic així com de la resta de recursos del sector turístic en el
conjunt dels barris de la Junta Municipal de Trànsits, que hauran d’estar vigents en el termini
màxim d’un any.

SEGON.- Que s’acorde la immediata moratòria en la concessió de llicències referides a les
vivendes de lloguer d’ús turístic en el conjunt del barris de la Junta Municipal de Trànsits durant
el termini acordat en el punt anterior.

TERCER.- Que, durant la vigència de la moratòria, es pose en marxa un pla d’inspecció a
fi de verificar els controls necessaris a fi de garantir que l’oferta de vivendes d’ús turístic als
barris de la Junta Municipal de Trànsits s’ajusta a la legalitat.

 

DEBAT

Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Mario Villalba que procedix a llegir la
moció presentada.
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Interviene la vocal del Grupo Municipal Socialista María Ángeles Pérez para manifestar
que el acceso a la vivienda en los barrios es priorotario par las familias por lo que están de
acuerdo en el inicio del expediente que regule los apartamentos turísticos y de que se ponga en
matcha la moratoria de concesión de licencias de alquileres turisticos , así como del plan de
inspección que controle su implantación. Votarán a favor de la moción presentada.

Intervé el vocal del Grup Municipal Popular Francecs Sanchís que manifesta que la
moratòria general que se sol·licita no és legalment possible, ja que primer s'ha de realitzar una
revisió de les normes urbanístiques que regulen els apartaments turístics, i només quan esta
norma arribe al tràmit   d'exposició al públic, es podrà recordar la suspensió temporal d'estes
llicències, fins que s'aprove la nova regulació. Informa que ja s'està treballant en esta nova norma
i respecte al Pla d'Inspecció, que ja existix des de finals l'any passat amb quatre equips. és curiós
que alguns partits demanen moratòries i plans d'inspecció quan no ho van fer quan governaven
durant 8 anys. En una entrevista periodística el exalcade va dir que este tema no era un problema
quan va entrar i que si ho és ara, cosa que no és certa, per la qual cosa es votarà en contra de la
moció.

Contesta el vocal del Grup Municipal Compromis Mario Villalba que aclarix que el
problema dels apartaments turístics no és de fa deu o huit anys, sinó que s'ha incrementat en els
últims tres. Recorda que en l'anterior legislatura es van fer inspeccions a apartaments turístics, es
va buscar delimitar el problema i per coherència es contínua sol·licitant actuacions ja que la
turistificación afecta a totes les ciutats l'Estat.

Intervé el vocal del Grup Municipal Popular Francecs Sanchís per a puntualitzar que si les
inspeccions s'estan fent, no és necessari sol·licitar que es facen.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció presentada pel Grup Municipal Compromis que és rebutjada
amb tres vots a favor ( Compromis i Grup Socialista) i cinc en contra ( VOX, Grup Popular i
Presidència.).
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9 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000026-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Socialista sobre Centre Municipal de Joventut de
Benicalap
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre Centro Municipal de Juventud
de Benicalap
DIRIGIDA A:
C2315-PLAYAS-FAM.JUV.INFANCIA-FIESTAS Y TRADICIONES

MARIA PEREZ HERRERO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

PREGUNTA QUE PRESENTA LA VOCAL MARÍA ÁNGELES PÉREZ
GUILLAMÓN CON DNI 19.457.106-A A LA JUNTA MUNICIPAL DE TRANSITS, EN
SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA

 

 

El pasado mes de febrero de 2023 se acordó con las entidades vecinales que se
acondicionaría un local situado en el anfiteatro del parque de Benicalap, que se convertirá
en un Centro Municipal de Juventud. En la instalación, se ofrecería información y
asesoramiento juvenil y, además, se desarrollarían cursos, talleres y actividades formativas
y de ocio. ¿En que situacion se encuentra dicho proyecto? Detalle presupuesto y
calendario.

RESPUESTA:

MONICA GIL CANO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE FAMÍLIA,
JOVENTUT I INFÀNCIA

Servicio de Juventud

EXPEDIENT: O-89SOC-2024-000026-00

ASSUMPTE: CENTRE MUNICIPAL JOVENTUT DE BENICALAP

En contestación a la pregunta emitida por la vocal de la Junta de distrito de Tránsitos del
Ayuntamiento de Valencia, María Ángeles Pérez Guillamón en relación a que en el mes de
febrero de 2023 se acordó con las entidades vecinales que se acondicionaría un local situado en el
anfiteatro del parque de Benicalap, que se convertirá en un Centro Municipal de Juventud. En la
instalación se ofrecería información y asesoramiento juvenil y, además, se desarrollarían cursos,
talleres y actividades formativas y de ocio y preguntan situación del proyecto, detalle presupuesto
y calendario.

Les comunicamos que a través del Servicio de juventud e infancia previa moción de la
concejalía de juventud se contrató mediante contrato menor la elaboración de PROYECTO
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PARA LA REHABILITACIÓN DEL CENTRO MUNICIPAL DE JUVENTUD DE
BENICALAP, LA REDACCIÓN DEL ESTUDIO DE SEGURIDAD Y SALUD EN FASE DE
PROYECTO PARA DICHAS OBRAS Y DIRECCIÓN DE LAS OBRAS EN FASE DE
EJECUCIÓN DE LAS MISMAS, el importe total por la redacción del proyecto más la dirección
de obra ascendía a 4.053,50 € I.V.A. incluido.

 

 

 

Redactado el proyecto de rehabilitación se le abona la redacción del proyecto de
rehabilitación por un importe de 2.173,00 euros IVA INCLUIDO, a falta de pago del Estudio de
Seguridad y Salud y la dirección de obras en fase de ejecución de las mismas puesto que aún no
ha podido procederse a realizarlas.

Por parte del Servicio de Servicios Centrales técnicos se emite informe, tras mandarles el
proyecto, (ya que son los encargados de supervisar todas las obras de los edificios del
Ayuntamiento) alegando la imposibilidad de llevar a cabo la obra, al ser una reforma de carácter
sustancial que actualmente tal y como está el inmueble no puede cumplir los requisitos técnicos
para la obtención de la licencia.

 

El arquitecto técnico que ha redactado el proyecto está en contacto con el Servicio de
Servicios centrales técnicos del Ayuntamiento de Valencia, en aras de poder dar solución a la
rehabilitación del inmueble pues tras varias modificaciones del proyecto redactado, sigue sin
poderse cumplir la normativa en cuanto accesos al centro, altura del inmueble en la parte de
información y asesoramiento a la juventud, etc..

Por lo que se está trabajando en la viabilidad de dicha obra.

10 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000026-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Socialista sobre Pla especial barris Torrefiel i Orriols
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre Plan especial barrios Torrefiel y
Orriols
DIRIGIDA A:
C2303-URBANISMO-VIVIENDA-OBRAS-INFRA-PLANIF-LICEN-ACTIV.

MARIA PEREZ HERRERO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

PREGUNTA QUE PRESENTA LA VOCAL MARÍA ÁNGELES PÉREZ
GUILLAMÓN CON DNI 19.457.106-A A LA JUNTA MUNICIPAL DE TRANSITS, EN
SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA
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¿Cuándo está prevista la licitación de la redacción del plan especial del área funcional 17,
que incluye los barrios de Torrefiel y Orriols?

RESPUESTA:

JUAN GINER CORELL - COORDINADOR/A - ÀREA D'URBANISME, HABITATGE I
LLICÈNCIES

EN RESPUESTA A LA PREGUNTA REALIZADA POR EL GRUPO MUNICIPAL
SOCIALISTA A LA JUNTA MUNICIPAL TRANSITS DE 7 MARZO DE 2024.

Con respecto al Plan especial del bariio de Orriols, existe un expediente abierto desde el
año 2018, expediente que como usted sabrá desde el año 2019, en la anterior legislatura, se
paralizó por las discrepancias que existían entre la Consellería de Educación y el Ayuntamiento,
sobre las reservas educativas, entre otras cuestiones.

11 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000026-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Socialista sobre Residencia Germanetes Ancians
Desemparats
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre Residencia Hermanitas
Ancianos Desamparados
DIRIGIDA A:
C2303-URBANISMO-VIVIENDA-OBRAS-INFRA-PLANIF-LICEN-ACTIV.

MARIA PEREZ HERRERO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

PREGUNTA QUE PRESENTA LA VOCAL MARÍA ÁNGELES PÉREZ
GUILLAMÓN CON DNI 19.457.106-A A LA JUNTA MUNICIPAL DE TRANSITS, EN
SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA

 

¿Tiene previsto el Ayuntamiento instar a la propiedad de la residencia de Hermanitas
Ancianos Desamparados a pintar y a reparar el muro recayente a la calla Almazora o
hacerlo subsidiariamente el propio Ayuntamiento dado el mal estado y deterioro evidente
en el que se encuentra?.

RESPUESTA:

JUAN GINER CORELL - COORDINADOR/A - ÀREA D'URBANISME, HABITATGE I
LLICÈNCIES

EN RESPUESTA A LA PREGUNTA REALIZADA POR EL GRUPO MUNICIPAL
SOCIALISTA A LA JUNTA MUNICIPAL TRÀNSITS DE 7 MARZO 2024
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El Ayuntamiento, tras girar visita de inspección, se comprueba que en dicho muro hay
algunas deficiencias por falta de mantenimiento que no afectan a la seguridad del viandante ni a
la del propio muro.

12 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre Centre cívic de Campanar
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre Centro cívico de Campanar
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL

FERRAN PUCHADES VILA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Centre Cívic de Campanar

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I EL VOCAL MARIO VILLALBA RAMADA, EN EL SEU NOM
I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE
LA JUNTA DE TRÀNSITS

 

Al barri de Campanar hi ha projectat la realització d'un centre cívic,

Quina és la previsió del Govern per veure finalitzat dit projecte i quin serà el seu programa
d'usos?

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I EL VOCAL MARIO VILLALBA RAMADA, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE TRÀNSITS

Al barri de Campanar hi ha projectat la realització d'un centre cívic.

Quina és la previsió del Govern per veure finalitzat dit projecte i quin serà el seu programa
d'usos?

RESPOSTA

Dels dades que consten en el Servei de Descentralització i Participació ciutadana, consta
una proposta de pressupostos participatius per a rehabilitar un edifici municipal en
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l'Avinguda  Campanar número 100-102, l'execució del qual és competència del Servei
d'Arquitectura i Serveis centrals tècnics.

La secció de Participació, a sol·licitud d'aquest servei, i en coordinació amb aquest, va
realitzar un taller sobre els possibles usos del centre en desembre de 2023.

13 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre mesures de pacificació del trànsit en
la Ronda Nord.
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre medidas de pacificación del
tráfico en la Ronda Norte.
DIRIGIDA A:
C2307-POLICÍA LOCAL-MOVILIDAD-ESPACIO PÚBLICO

FERRAN PUCHADES VILA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Mesures de pacificació del trànsit en la ronda nord

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I LA VOCAL MARÍA JESÚS BLASCO MARTÍNEZ, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE TRÀNSITS

 

Quines mesures de pacificació de trànsit en la Ronda Nord s’han prés des de l’àrea de
Seguretat i Mobilitat? Remeten dades de sancions dels darrers 6 mesos.

RESPUESTA:

JESUS CARBONELL AGUILAR - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
MOBILITAT

 

En los últimos seis meses no se ha ejecutado por el servicio de Movilidad ninguna
actuación en la Ronda Norte que pueda ser calificada como de pacificación de tráfico. Por otro
lado debe advertirse que la Ronda Norte tiene carácter de ronda, como la propia palabra indica y,
como tal, ha de servir para canalizar el tráfico y evitar que que discurra por vías secundarias
interiores, motivo por el cual su función principal es procurar la fluidez del tráfico rodado.
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14 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 6
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre Camp de futbol Torrefiel
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre Campo de futbol Torrefiel
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

FERRAN PUCHADES VILA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Camp de futbol Torrefiel

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I LA VOCAL MARÍA JESÚS BLASCO MARTÍNEZ, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE TRÀNSITS

Quina és la proposta del Govern per al camp de futbol 11 del Torrefiel ACE?

RESPUESTA:

ROCIO GIL UNCIO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ D'ESPORTS

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I LA VOCAL MARÍA JESÚS BLASCO MARTÍNEZ, EN EL SEU
NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE
LA JUNTA DE TRÀNSITS

Quina és la proposta del Govern per al camp de futbol 11 del Torrefiel ACE?

 

Estem treballant perquè el barri tinga un camp de futbol 11.

Els camps de futbol de gestió indirecta de la ciutat com també és el cas del camp que
gestiona El Torrefiel ACE es troben amb un conveni caducat des de fa anys. En el segon consell
rector de la Fundació Esportiva Municipal d'aquest Govern es va aprovar la nova fórmula de
gestió de les instal·lacions esportives de gestió indirecta i es realitzarà per autoritzacions
demanials. Renovant així la gestió de la instal·lació després d'anys d'inseguretat jurídica.
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15 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre Inversions en els barris que
conformen la Junta de Districte de Transits
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre Inversiones en los barrios que
conforman la Junta de Distrito de Transits
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Inversions als barris que conformen la Junta de Districte de Trànsits 

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I LA VOCAL PATRICIA EDITH CARRIZO LOZANO, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE TRÀNSITS

 

Quines són les inversions previstes en els barris que conformen la Junta de Districte de
Trànsits? Preguem es remeta quadre on, a banda de la descripció dels projectes, el pressupost i el
servei encarregat d’executar-lo, s’indique la previsió d’execució dels mateixos, així com
l’expedient associat.

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I LA VOCAL PATRICIA EDITH CARRIZO LOZANO, EN EL SEU
NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE
LA JUNTA DE TRÀNSITS

Quines són les inversions previstes en els barris que conformen la Junta de Districte de
Trànsits? Preguem es remeta quadre on, a banda de la descripció dels projectes, el pressupost i el
servei encarregat d’executar-lo, s’indique la previsió d’execució dels mateixos, així com
l’expedient associat.

RESPOSTA

Els crèdits inicials previstos en l’anualitat del 2024 dins de la previsió plurianual dels
projectes correspon a la part que es preveu executar en l’exercici, sense perjuí dels ajustos que
pogueren produir-se per ajustar el ritme de l’execució dels mateixos.
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16 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre ús indegut d'espai públic
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre uso indebido de espacio
público
DIRIGIDA A:
C2307-POLICÍA LOCAL-MOVILIDAD-ESPACIO PÚBLICO

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Ús indegut de l’espai públic

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I LA VOCAL PATRICIA EDITH CARRIZO LOZANO, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE TRÀNSITS

 

Quines mesures/sancions s’estan duent a terme des de l’àrea de Seguretat i Mobilitat per
pal·liar l’ús abusiu de l'espai públic per part d'algunes companyies de missatgeria que impedeixen
la utilització d'aquest espai per part de la ciutadania i posa en perill la conducció dels autobusos
de l'EMT, a la cruïlla dels carrers Alboraia i Molinell, tots els dies entre les 7 i les 9 del matí,
amb el consegüent risc d'accidents en aquest lloc?

RESPUESTA:

JESUS CARBONELL AGUILAR - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
POLICIA LOCAL DE VALÈNCIA

El cruce formado por la calle Alboraia y Molinel es un chaflán amplio, con espacio para
que los vehículos puedan aparcar en cada uno de los laterales de dicho chaflán, contando para
ello tanto con zona azul como zona con zona de libre aparcamiento, e incluso con zona habilitada
para carga y descarga.

Debemos entender por tanto que, tratándose de calzada, cuando se refiere a la “utilització
” se refiere a poder aparcar, porque desde luego lad'aquest espai per part de la ciutadania

calzada no es un espacio habilitado para los peatones.

Partiendo de lo anterior, si existen vehículos que aparcan en doble fila, las medidas para
paliar este tipo de conductas son las que habitualmente se aplican en el resto de la Ciudad, esto
es, cuando se detecta la situación se procede a emitir el correspondiente boletín de denuncia.
Igualmente le informamos que no consta en la zona accidente alguno que obedezca a las causes a
las que usted alude.
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No obstante, el área de movilidad va a delimitar dos nuevas plazas reservadas a carga y
descarga en dicha zona, con el fin de paliar los problemas de aparcamiento para las empresas de
mensajería que operan en la zona, a la vez que se incrementarán los controles en dicha zona por
parte de la policía local, con el fin de comprobar que la circulación y/o estacionamiento en dicha
zona no se vea obstaculizado.

17 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre representants de l'Administració en
els Consells Escolars
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre representantes de la
Administración en los Consejos Escolares
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Representants de l’Administració als Consells Escolars

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I EL VOCAL MARIO VILLALBA RAMADA, EN EL SEU NOM
I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE
LA JUNTA DE TRÀNSITS

 

El Consell Escolar de la ciutat de València es va constituir el passat mes de setembre, però
a data d’avui encara no ha nomenat els representants de l’Administració per als Consells Escolars
de cada escola.

Quan tenen previst nomenar al representant de l’Administració en el Consells Escolars de
les escoles i instituts de l’àmbit de la Junta de Districte de Trànsits?

RESPUESTA:

ROCIO GIL UNCIO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ D'EDUCACIÓ

En relació a la pregunta que presenten, conjuntament, el portaveu Miguel Navarro Navarro
i el vocal Mario Villalba Ramada, en el seu nom i en el del Grup Municipal Compromís, al
Consell de Districte de la Junta de Trànsits.

El Consell Escolar de la ciutat de València es va constituir el passat mes de setembre,
però a data d’avui encara no ha nomenat els representants de l’Administració per als
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Consells Escolars de cada escola. Quan tenen previst nomenar al representant de
l’Administració en el Consells Escolars de les escoles i instituts de l’àmbit de la Junta de
Districte de Trànsits?

Els comuniquem que en breu seran nomenats els representants de l'Ajuntament en els
Consells Escolars dels Centres Educatius.

________________________________________________________________________________________________________________________________________

 

En relación a la pregunta que presentan, conjuntamente, el portavoz Miguel Navarro
Navarro y el vocal Mario Villalba Ramada, en su nombre y en el del Grupo Municipal
Compromís, al Consejo de Distrito de la Junta de Trànsits.

El Consejo Escolar de la ciudad de València se constituyó el pasado mas de septiembre, pero a
fecha de hoy todavía no ha nombrado los representantes de la Administración para los Consejos
Escolares de cada escuela. Cuando tienen previsto nombrar al representante de la
Administración en el Consejos Escolares de las escuelas e institutos del ámbito de la Junta de
D i s t r i t o  d e  T r à n s i t s ?

Les comunicamos que en breve serán nombrados los representantes del Ayuntamiento en los
Consejos Escolares de los Centros Educativos.

18 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Precs i Preguntes
Ruegos y preguntas

La Presidència pregunta si hi ha alguna intervenció en precs i preguntes d'algun vocal, no
produint-se cap.

19 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Intervencions Veïnals
Intervenciones vecinales

La Presidencia dá la palabra a un representante de la Asociación Vecinal de Zaidía que
manifiesta que no sabía que había un plazo para solicitar la intervención en un punto del Orden
del Día,  ruega que se le informe. 

En cuanto al asunto solicita a todo el Ayuntamiento y a todos los partidos políticos que
miren no por presupuestos ni otra cosas, sino solo por la salud de la gente mayor de los barrios
afectados. Es normal que edificios viejos y pequeños deban cerrarse, pero no está de acuerdo con
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que se lo lleven tan lejos el nuevo ambulatoria, ya que hay muchisima gente que no va poder
acceder a el, y los profesionales se van a quejar cuando tengan que realizar antenciones en
domicilios, ya que no podrán hacerlas como se hace hoy en día.

La Presidencia informa que el plazo es hasta las 14:00 horas del día habil anterior a la
celebración de la sesión.

 

Se incorporan al expediente para su tramitación  las hojas de participación realizadas por:

AVV Torrefiel, AVV Marchalenes, AVV San Antonio -Zaidia, AVV Benicalap, Banda de
Música de Torrefiel y  José Torrent
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I, com no hi ha mès assuptes a tractar, a les vint hores , la Presidencia alça la sessió de la
qual s'esteén la present acta que firma el President i que jo com a secretari certifique.


